
Äldrenämnden  

den 23 april 2013 

 

 

 

Skrivelse om evakueringar vid upprustning av äldreomsorgsboenden  

Vänsterpartiet la i januari en skrivelse om evakueringar vid renovering av servicehus och 

äldreomsorgsboenden och önskade få en redovisning av stadens möjligheter till 

evakueringsboende. Vi har nu till dagens sammanträde fått svar som ger upphov till fler 

frågor. I vår förra skrivelse lyfte vi särskilt det problematiska med att flytta även boenden som 

bor i hus som inte ska rustas för att ge plats åt de som måste evakueras. Vi fick till svar att allt 

görs så bra som möjligt, men inget svar om vad som faktiskt sker. Enligt förvaltningen är 

detta en angelägenhet för stadsdelsförvaltningarna och Micasa, men då äldrenämnden har det 

övergripande ansvaret för boendeplanering borde ju äldrenämnden också ha ansvar för att det 

finns evakueringsmöjligheter. Vi kan inte utläsa svaret på annat sätt än att detta inte finns. 

 

Vi undrar nu  

 

Hur många har evakuerats utöver de som måste evakueras pga renovering för att ge plats åt de 

som evakuerats? 

 

 

Brit Rundberg (V)  

 


